

青少年聽眾計劃參加表格

# YOUNG AUDIENCE SCHEME ENROLMENT FORM



姓名 Name (中 Chi)  年齡 Age

(英 Eng)  性別 Sex

出生日期 Date of Birth (DD/MM/YY)

電郵地址 Email

必須填寫一個電郵地址，以作通訊及活動登記之用。

Please provide an email address to receive news and sign up for activities.

地址 Address (英 Eng)

電話 Tel (住宅 Home)

(手提 Mobile)

新會員 New Member \$60  現有會員 Existing Member \$50

會員號碼 Membership Number

(會籍有效期 Membership Period: 1/9/2020 – 31/8/2021)

付款方法 Payment Method

現金 Cash (只限親身報名，請勿郵寄現金。 In-person application at the HK Phil office only, please do not mail cash.)

支票 Cheque 銀行 Bank

支票號碼 Cheque No.

支票抬頭：「香港管弦協會」，支票背面請寫上會員姓名及監護人聯絡電話。  
Payee: 'The Hong Kong Philharmonic Society Ltd.'; please write member's name and guardian's contact number on the back.

如非經學校報名，請附上學生證明文件。

Please provide student identification if you are not enrolling via a school.

收到表格後，我們將於四星期內郵寄會員禮品包到表格所提供的地址。

Your membership package will be sent to your provided address within 4 weeks after receipt of enrolment form.

所有申請者的個人資料只作報名、統計、日後聯絡及香港管弦樂團宣傳之用。

The personal data provided in this form will be used by the Hong Kong Philharmonic Orchestra for enrolment, statistics, correspondence and publicity purposes only.

